
تراکتور حامی خمس
جلسه هم اندیشی اعضای هیأت 
مدیره باشگاه تراکتور با پاکو خمس 
برگزار شد و موضوعات پیرامون تیم 
مورد بررسی قرار گرفت. در این 
جلسه که به ریاست عباس الیاسی 
در دفتر مدیرعامل باشگاه برگزار 
شد، هوشنگ نصیرزاده، منصور 
ده  ، علی محمودزا ر پو ر رستگا
و پاکو خمس به همراه سعید 
مظفری زاده )مدیر تیم( حضور 
داشتند و موضوعات پیرامون تیم 
مورد بررسی قرار گرفت. در این 
جلسه 2 ساعته، نکته نظرات هیأت 
مدیره به سرمربی تیم منتقل شد و 
خمس نیز توضیحاتی در این زمینه 
ارائه داد. با قدردانی از تلاش های 
تمامی اعضای کادرفنی و بازیکنان 
در این جلسه هم اندیشی، اعضای 
هیأت مدیره باشگاه ضمن حمایت 
قاطع از پاکو خمس، بر حفظ اتحاد 
و همدلی تیم جهت بهبود شرایط 
و کسب موفقیت تراکتور در ادامه 

مسابقات تأکید کردند.

 
شوک به سپاهان؛ 

یزدانی مصدوم شد
فوتبال سپاهان در حالی در ورزشگاه 
شهید وطنی قائمشهر به مصاف 
نساجی رفت که در کنار فرصت ها 
و شوت های راه دور، خوش شانس 
هم بوده که موقعیت های خطرناک 
و ضدحملات نساجی نتیجه ای 
در  ن  ما طلایی پوشا ا  ، شته ندا
نیمه اول با یک خبر تلخ و مصدومیت 
مدافع خود مواجه شدند. سیاوش 
یزدانی که در دیدار هفته هفتم 
لیگ برتر مقابل صنعت نفت آبادان 
برای آخرین بار در ترکیب سپاهان 
قرار گرفته بود، با نظر ژوزه مورایس 
دوباره به جمع 11 نفر اصلی بازگشت 
تا در کنار محمد دانشگر به میدان 
برود ولی مصدومیت نگذاشت در 
زمین بماند. این مدافع تنها تغییر 
ترکیب سپاهان نسبت به دیدار 
قبلی برابر آلمالیق ازبکستان بود. 
سیاوش یزدانی در دقیقه 36 به 
دلیل آسیب دیدگی درخواست 
تعویض داشت تا نیلسون جونیور، 
مدافع برزیلی با نظر ژوزه مورایس 
در ترکیب قرار بگیرد و در قلب خط 
دفاعی طلایی پوشان مقابل نساجی 

به میدان برود.
 

شکایت آلومینیوم 
اراک از 6 باشگاه

مل  عا یر مد ن  ییا جا ر محمد 
یت  شکا رد  مو ر  د م  مینیو لو آ
باشگاهش از استقلال می گوید: 
»از ابتدای داستان قانون جدید 
کارگروه ناظر بر قراردادها، 3-2 بار 
با فدراسیون فوتبال نامه نگاری 
کردیم. باشگاه خاصی هم مد نظر ما 
نیست. سازمان لیگ و فدراسیون با 
همکاری دستگاه های نظارتی برای 
کاهش هزینه ها و هرج ومرج در 
قراردادها دستورالعملی صادر کرده 
که هر باشگاهی اجرا نکند، مورد 
بازخواست و تنبیه قرار می گیرد. 
حالا اینکه چطور تنبیه می شوند 
به ما ربطی ندارد. شکایت ما کلی 
است و شامل باشگاه استقلال 
هم می شود.« آنها از چند باشگاه 
دیگر هم شکایت کرده اند: » در 
مورد پرسپولیس هم که گفتند از 
این باشگاه شکایت کردیم چون 
نام چند باشگاه در آن شکایتنامه 
بود. باشگاه هایی که از نگاه ما، 
با توجه به بازیکنانی که جذب 
کردند و ارقام  بارگذاری شده آنها 
در سامانه فدراسیون و سازمان 
لیگ با واقعیت همخوانی ندارد، 
مورد شکایت هستند. فدراسیون 
فوتبال و سازمان لیگ باید رسیدگی 
کنند چون حق باشگاه هایی مثل ما 
که استاندارد کار می کنند، ضایع 
می شود. حرف ما این است که به 
نظر می رسد برخی باشگاه ها این 
سقف و دستورالعمل را رعایت 
نکرده اند. البته بلانکو هم جزئی 
از همین پروسه است. شکایت ما 
دیروز ارائه شده اما حداقل 6 باشگاه 

شامل این داستان می شوند.«

پایــان بــازی صنعــت نفــت آبــادان 
و اســتقلال خوزســتان بــا نتیجــه 
تســاوی آغاز یکســری حواشی و اخبار 
تازه ای بود. عبدالله ویســی ســرمربی 
آبادانی هــا از جدایــی اش خبــر داد: 
»مــن یک چیزی یــاد گرفتم که اگر در 
دربــی برنده نمی شــوید، نبایــد بازنده 
شــوید. در تمــام دنیــا همین گونــه 
اســت. ما در خوزســتان دو دربی بازی 
کرده ایم؛ مقابل فولاد و این استقلال 
خوزســتان. تیــم ما بــا غیرت و تعصب 
بــازی کــرد و مقابــل تیمــی کــه بــد گل 

می خــورد مــا بازنــده نشــدیم.« 
او از فشــار برخــی هــواداران در 
فضــای مجــازی گلایــه دارد: » امــا در 
مــورد صفحــات مجــازی کــه علیــه 
بازیکنــان می نویســند و می گوینــد 
آنهــا بی غیــرت هســتند بایــد بگویــم 

غیــرت بازیکنان مــان را دیدیــد. تیمم 
از نظــر ســازمان لیــگ و فدراســیون 
فوتبــال چهاردهمیــن تیــم از نظــر 
هزینــه اســت. مــا می خواســتیم ایــن 
تیــم را آســیایی ببندیــم. مــن گفتــم 
لیاقت مردم آبادان این اســت که تیم 
آســیایی بسته شود. سپاهان چندین 
ســال اســت بــا بازیکنــان آنچنانــی 
هــم نمی توانــد قهرمــان لیــگ شــود. 
بودجــه مــا 80 میلیارد تومان اســت و 
ســپاهان 8 ســال اســت که نمی تواند 
بــا پنــج بازیکــن درجــه یــک خارجــی 
قهرمان شــود. این انصاف نیســت که 
این گونــه در مــورد بازیکنــان صحبت 
کننــد. ما یک بازی عقب مانده داریم. 
هیــچ تیمــی بــا میانگیــن یــک امتیــاز 
ســقوط نمی کنــد. مــن تمــام وقتــم را 
گذاشــته ام در هفــت بــازی 7 امتیــاز 
گرفتیــم. مــن بــه عنــوان یــک مربی یا 
یــک انســان می گویــم کــه برخــی نفع 
دارنــد و در صفحــات مجــازی علیــه 
تیــم می نویســند و وقتــی نیســتند 
می خواهنــد من و امثــال من را خراب 
کننــد. بــا قاســم پورها و ســراجی ها بد 
تــا کردیــم. وقتی در تیم هســتند هیچ 

کاری نمی کننــد. وقتــی نیســتند هــم 
می خواهند امثــال من را خراب کنند؛ 
این انصاف نیســت. ما چه می بردیم، 
چه می باختیم چه مســاوی می کردیم 
از آبــادان می رفتــم. فیلــم هــم بــازی 
نمی کنــم. همان هایــی کــه گفتنــد 
بــه خاطــر مــردم آبــادان بمــان، مــن 
ماندم. من بدهکار فوتبال خوزستان 
نیســتم امــا انصاف نیســت کــه با من 
و بازیکنانــم این گونــه صحبــت کننــد. 
اگــر می خواهیــد تحمــل کنیــد برویــد 
مربــی بعــدی را بیاوریــد. از هیچ کــس 
هــم ناراحــت نیســتم؛ نــه مــردم، نــه 
رســانه و نــه هــوادار، ولی ایــن انصاف 
نیست. من می روم مربی بعدی بیاید 
و امیدوارم موفق باشــد. هیچ ســؤالی 

هــم جــواب نمی دهــم.« 
اما محمدحسین رحمانی مدیرعامل 
صنعت نفت از ســرمربی اش حمایت 
می کند: »در چند ماه گذشــته ویســی 
تحــت فشــار زیــادی قــرار داشــت. 
همــه مــا شــاهد هســتیم کــه او پــس 
از اینکــه تیــم را در لیــگ نگــه داشــت 
یک روز هم اســتراحت نکرد و به فکر 
آماده ســازی تیــم بــرای فصــل جدیــد 

بــود. حرف هــای او از روی خســتگی 
بوده است. صحبت کوتاهی با ویسی 
داشــتم. او گفت که خســته است. به 
ویســی حــق داده و اجــازه می دهیــم 
اســتراحت کوتاهــی داشــته باشــد 
تــا دوبــاره بــا قــدرت کارش را ادامــه 
دهــد. تمــام اعضــای هیــأت مدیــره 
باشگاه صنعت نفت با جدایی ویسی 
مخالف هســتند و ما اصــلاً به رفتن او 

فکــر نمی کنیــم.« 
در اهــواز امــا کمی شــرایط متفاوت تر 
اســت. ســیروس پورموســوی هــم 
اینکــه در آبــادان نباخته و نتیجه بدی 
نگرفتــه امــا در مجمــوع عملکــردش 
خــوب نبــوده اســت: »فکــر می کنــم 
ایــن مســاوی بــه درد هیچ کــدام از دو 
تیــم نخــورد. تلاش های مــان بی ثمــر 
بود، اما خدا را شــکر می کنیم بالاخره 
بعــد از شــش شکســت، ایــن تســاوی 
توانســت مــا را از آن شــرایط خــارج 

کنــد.« 
او بــا اشــاره بــه ســقف قراردادشــان 
ایــن طــور می گوید: »نمی دانم ســقف 
قــرارداد صنعــت نفــت آبــادان چقــدر 
اســت، اما سقف قرارداد ما 4 میلیارد 

تومــان بــوده اســت. طبیعتــاً بایــد از 
همیــن بازیکنــان اســتفاده کنیــم. 

هــواداران شــاید از مــا ناراحت شــوند 
ولــی ســقوط آخــر راه نیســت و مــا 
هــم به عنــوان مربی شــاید از ســقوط 
سرخورده شــویم. 22 بازیکن جوانان 
و امید صنعت نفت به عنوان پشتوانه 
در زمــان همــکاری ام با ایــن تیم، کنار 
مــا تمریــن می کردنــد.  راه مــا همیــن 
اســت و هیــچ راهــکار دیگــری وجــود 
نــدارد. بــه دلیل مشــکلات مدیریتی، 
اتفاقاتــی کــه میــان هــواداران و تیــم 
فــولاد بــود آن نتایــج بــرای ایــن تیــم 

رقــم خــورد.« 
تی  یعا یــن تســاوی، شــا ا ز  پــس ا
مبنــی بــر پایــان همــکاری ســید اکبر 
پورموســوی بــا باشــگاه اســتقلال 
خوزستان مطرح شــد. اما مدیرعامل 
 باشــگاه از ســرمربی اش حمایــت 

می کند. 
امیدعلی نجفی می گوید: »پورموسوی 
بــا قدرت بــه کار خود ادامــه می دهد. 
مــا نه گزینــه دیگری جــز او داریم و نه 
با کســی صحبت کرده ایم. باشــگاه از 

پورموســوی حمایت می کند.«

 zخبر

 zنقل قول

سیاوش بختیاری زاده، پیشکسوت 
باشگاه فولاد خوزستان درباره شکست 
خانگی فولاد مقابل شمس آذر می گوید: 
»برای تحلیل این بازی باید نگاهی 
به مسائل ابتدای فصل فولاد داشته 
باشیم. هیچ وقت سابقه نداشته است 
تیمی از خوزستان لیگ را این قدر ضعیف 
و با چهار شکست متوالی شروع کند. 
مارتینس سرمربی فولاد گفته بود 
بازیکنان فولاد به مردم و هواداران 
بدهکار هستند. من صحبت او را اینطور 
اصلاح می کنم، مدیرعامل فولاد به 
مردم و هواداران این باشگاه بدهکار 
است. شما بپرسید چرا چنین صحبتی 

را مطرح می کنم؟ مردم فصل گذشته 
بارها انتقاد خود را از انتخاب علیرضا 
منصوریان نشان دادند. منصوریان 
دوست و رفیق خوبم و بازیکن باافتخاری 
است که سابقه حضور در جام جهانی را 
دارد، اما مردم وی را نخواستند بنابراین 
در فصل جدید نباید همکاری با او 
ادامه پیدا می کرد. ضمن اینکه در برهه 
شروع فصل مردم منتظر انتخاب مربی 
رزومه دار خارجی بودند. عملاً بعد از 
هفته چهارم زمان برای فولاد از دست 
رفت و مسئولان باشگاه ناچار شدند 
به صورت دستپاچه خوزه ایگناسیو 
مارتینس را به خدمت بگیرند.« او درباره 

سرمربی اسپانیایی فولاد از واژه جالبی 
استفاده می کند: »در شروع همکاری 
نیایی، فرشته شانس  با مربی اسپا
روی شانه مارتینس نشست، چرا که 
او به دلیل تعطیلی لیگ برتر توانست 
شناخت بیشتری از فولاد کسب کند 
و کمی از نقاط ضعف این تیم را در دو 
بازی اول برطرف کرد. آنها در بازی مقابل 
هوادار وقتی که بازیکن حریف اخراج 
شد در یک بازی نزدیک با نتیجه یک بر 
صفر برنده شدند. در بازی برابر استقلال 
خوزستان هم به دلیل انتخاب تاکتیک 
اشتباه و ضعف آبی پوشان خوزستانی، 
فولاد در دقیقه 92 یا 93 گلزنی کرد و 

پیروز شد. در این بازی مقابل شمس آذر 
اما نقاط ضعف خودش را بیشتر نشان 
داد. مدافعان میانی فولاد با مشکل 
مواجه هستند، آنها بسیار کند و تنبل 
هستند.« بختیاری زاده درباره پنالتی 
از دست رفته فولاد این طور می گوید: 
»اگر من جای عباس زاده با این میزان 
تجربه بودم، هیچ وقت پشت توپ قرار 
نمی گرفتم. بازیکنی که در هفت مسابقه 
موفق به گلزنی نشده است، آن هم با 
آن میزان فشار روانی از طرف هواداران 
و تماشاگران حاضر در ورزشگاه، نباید 
پشت آن توپ حساس قرار می گرفت. 
او با سطح فوتبالی بالاتر از گادوین 

منشا، نیمکت نشین مهاجم نیجریه ای 
است که 4،3 سال قبل فوتبالش به 
پایان رسیده. او بعد از این فشار روانی 
ناشی از نیمکت نشینی وارد زمین شد و 
قصد داشت جبران کند که امکان پذیر 
نبود. اگر کوه هم جای عباس زاده باشد 
با این شرایط اشکش سرازیر می شد. 
او نیمکت نشین منشا بود و پنالتی 
را هم از دست داد. از این بدتر برای 
عباس زاده ممکن نبود. به نظرم پشت 
آن پنالتی باید بازیکنان خارجی فولاد 
قرار می گرفتند، چرا که ارتباط کمتری 
با مردم دارند و کمتر متوجه فشارهای 

روانی می شوند.«

مارتینس نه، مدیرعامل فولاد به هواداران بدهکار است

بختیاری زاده: فوتبال منشا تمام شده است

در آینه لیگ4
فوتبال ایران

محمد ناصری:

به خیال آفساید ایستادیم

محمــد ناصــری، دروازه بــان پیــکان دربــاره شکســت تیمــش مقابــل مــس 
رفســنجان می گویــد: »بــازی پایاپایــی بــود و دو تیــم موقعیت هــای خوبــی 
داشــتند. مــا در شــرایط بــدی قــرار داریم که واقعاً ســخت اســت. امیدوارم 
هــر چــه زودتر بتوانیم از این شــرایط خارج شــویم و با کســب یــک پیروزی، 
در وضعیت خوبی قرار بگیریم. روی صحنه گل من احساس کردم آفساید 

بــود و تمــام مدافعــان مــا نیز به هوای آفســاید ایســتادند.«

نیما انتظاری:

این بازی از استقلال هم سنگین تر بود

نیمــا انتظــاری، بازیکــن مــس رفســنجان دربــاره پیــروزی تیمــش مقابــل 
پیــکان می گویــد: »خیلی بازی ســنگینی بــود و به مراتب بازی ســنگین تری 
نســبت بــه اســتقلال و ذوب آهــن بــود، چــون یــک تیــم فیزیکــی هســتند. 
می دانســتیم کــه از ایــن بــازی فیزیکــی بایــد ســه امتیــاز را بگیریــم و خــدا 
 را شــکر موفــق شــدیم. حــالا وضعیــت مــا در جــدول بهتــر شــده و بــه آینده 

امیدوار هستیم.«

حسین ساکی:

یک روز نوبت ما هم می شود

حســین ســاکی، مدافع اســتقلال خوزســتان دربــاره دریافــت گل در دقایق 
پایانــی مقابــل صنعت نفت آبادان می گویــد: »بازی خوبی بود. دو تیم بازی 
خــوب و هجومــی ارائــه دادند. ما دنبال ســه امتیاز بودیم امــا باز هم خدا را 
شــکر. فوتبــال ۹۰ دقیقــه اســت و بالاخره یــک روزی هم نوبت ما می شــود 
کــه در دقیقــه ۹۰  گل بزنیــم. بایــد تــلاش کنیــم و توکل مــان بــه خدا باشــد. 

قطعــاً نتیجه هم پشــت ســر تــلاش می آید.«
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نه ویسی جایی می رود نه  پور موسوی
زمزمه جدایی بعد از تساوی در دربی خوزستان

حسین برزگر یاری
روزنامه نگار

 zگزارش

تساوی تیم های 
خوزستانی آغاز 
یکسری حواشی 
و اخبار تازه ای 
بود. ویسی در 
مصاحبه اش  اعلام 
کرده آماده است 
تیم را به مربی بعدی 
واگذار کند اما تمام 
اعضای هیأت مدیره 
باشگاه صنعت نفت 
با جدایی ویسی 
مخالف هستند.

در اهواز اما کمی 
شرایط متفاوت تر 
است. سیروس 
پورموسوی در 
آبادان نباخته و 
نتیجه بدی نگرفته 
اما در مجموع 
عملکردش خوب 
نبوده است


